

7天6晚 贵阳 / 凯里 / 雷山 / 安顺 / 黄果树 / 镇宁 / 广州

特别游览：黄果树陡坡塘瀑布 / 朗德苗寨 / 云峰屯堡 / 织金洞 / 下司古镇 (纯玩团)



全程当地四星酒店	全程不进购物站	风味餐：农家风味 / 竹荪风味 / 布依族风味 / 野菜风味 / 乳猪拼盘风味
<p>第一天 吉隆坡/广州/贵阳 (无餐) 从吉隆坡乘搭飞机前往广州。抵达后，由导游接送后前住前往广州南站乘搭高铁前往贵阳。到达贵阳后，入住酒店休息。</p>	<p>第二天 贵阳/雷山 (早/午/晚餐) 早餐后，前往参观下司古镇。下司古镇是国家 4A 级旅游景区、贵州省省级风景名胜区。多以苗族、侗族等少数民族聚居，同时下司古镇被人誉为“小上海”。过后游览凯里民族文化宫，凯里民族文化宫是凯里少数民族人文文化、民族风情的展览馆。里面展出了各少数民族的服饰、手工工艺品。朗德苗寨(保证自费)是贵州省东线民族风情游的重点村寨之一，中国第一个民俗风情村寨游览地，在这里会有进行迎宾仪式。</p>	<p>瀑布。天星桥景区位于黄果树大瀑布下游 7 千米处，这里主要观赏石、树、水的美妙结合。过后参观织金洞(保证自费)，中国贵州省境内的一个溶洞，长度为 13.5 公里，面积 70 万平方米。该洞原名打鸡洞，1980 年被织金县旅游资源勘察队发现。</p>
<p>第三天 凯里/安顺 (早/午/晚餐) 早餐后，前往参观云峰屯堡(含电瓶车和地戏表演)(保证自费)。云峰屯堡位于贵州安顺市以东 15 公里西秀区七眼桥镇，这里密布着保存完好的明代屯堡村寨 40 余个，构成屯堡文化村落群而被列为大世界吉尼斯之最。过后游览文庙，文庙始建于明洪武二十七年(1394 年)，后经多次重修，现存石雕为明代遗物，其余则为清代或近现代所建，文庙总占地 8750 平方米。</p>	<p>第四天 安顺/黄果树/镇宁 (早/午/晚餐) 早餐后，到黄果树风景区(含景区环保车)(保证自费)游览。黄果树风景区被大世界吉尼斯总部评为世界上最大的瀑布群，列入世界吉尼斯记录。景区内以黄果树大瀑布为中心。陡坡塘瀑布位于黄果树瀑布上游 1 公里处，瀑顶宽 105 米，高 21 米，是黄果树瀑布群中瀑顶最宽的</p>	<p>第五天 镇宁/贵阳 (早/午/晚餐) 早餐后，前往参观时光贵州小镇。时光贵州小镇是一个集旅游、度假、休闲、食宿、娱乐为一体的休闲旅游地产项目，是贵阳首个以文化传承为基础的休闲旅游主题商业街区。过后游览花溪湿地公园。花溪湿地公园是贵州省首个国家城市湿地公园，平均海拔 1140M，年平均气温 14.9°C，冬无严寒，夏无酷暑，气候温和湿润，空气清新宜人，具有生态“大氧吧”、天然“大空调”的美称。</p>
<p>第六天 贵阳/广州 (早/午/晚餐) 早餐后，到黔灵公园参观。黔灵公园是贵阳市内主要风景点之一，位于贵阳主城区的西北部。占地 426 多公顷，是中国内少有的城区大型公园。弘福寺创建于 1672 年，为高僧赤松所建。多彩贵州文化创意园是贵州第一个发扬贵州文化优势和特色的文化创意园区。之后乘坐高铁前往广州。抵达广州，前往享用晚餐后入住酒店休息。</p>	<p>第七天 广州/吉隆坡 (早/午餐) 早餐后，前往参观位于广州市越秀公园的五羊像。五羊像根据广州五羊传说而创作的雕像，建于 1959 年。雕像高 11 米，体积 53 立方米，用 130 块花岗石雕刻而成。过后游览广州市三大传统繁荣商业中心之一的上下九步行街。午餐后，前往机场乘搭飞机返回吉隆坡。</p>	
<p>保证自费 (报名前必须同意参加) 人民币 500/人 织金洞风景区+黄果树风景区+朗德苗寨</p>		
<p>推荐自费 人民币 298/人 青岩古镇景区+多彩贵州风少数民族歌舞表演</p>		
<p>我们的全包： 来回机场税，燃油费及杂费，中国签证，全程导游/司机小费， 机场来回接送(只限芙蓉区与各分行上车)，全程酒店住宿，用餐，景点门票 不含：旅游保险</p>		
<p>*上述行程仅供参考，正确行程乃依照当地接待社按当时实际状况重新调整为主。</p>		

Seremban HQ:

No. 76, 1st Floor, Jalan Yam Tuan, 70000, Seremban, N.Sembilan, Malaysia.

☎ 06-7635 514 ☎ 06-763 6933

Selangor Branch:

31-2, Jalan SP 2/2, Taman Serdang Perdana, 43300 Seri Kembangan, Selangor

☎ 03-8948 8989 ☎ 03-8948 6661

Kepong Branch:

56-1, Jalan Metro Perdana Barat 2, Taman Usahawan, 52100 Kepong Utama, KL

☎ 03-6251 1605 ☎ 03-6242 3699

Klang Branch:

39-1, Lorong Batu Nilam 3A, Bandar Bukit Tinggi, 41200, Klang, Selangor.

☎ 03-3319 2989 ☎ 03-3319 0989

7D6N Guiyang / Kaili / Leishan / Anshun / Huangguoshu / Zhenning / Guangzhou

Tour Highlight: Huangguoshu Waterfall / Langde Miao Village / Yunfeng Tunbao / Zhijin Cave



Hotel Local 4 Star	No Shopping Tour	SPECIAL CUISINE: NONGJIA FLAVOUR / BAMBOO SHOOT FLAVOUR / BUYI FLAVOUR / WILDVEGETABLE FLAVOUR / SUCKLING PIG PLATTER FLAVOUR
---------------------------	-------------------------	--

Day 1 Kuala Lumpur / Guangzhou / Guiyang (No Meals)

Take flight from Kuala Lumpur to Guiyang. Upon arrival, meet tour guide and proceed to Guangzhou South Railway Station take high speed rail to Guiyang. Once arrive in Guiyang, transfer to hotel for rest.

Day 2 Guiyang / Leishan (B/L/D)

After breakfast visit **Xiasi Ancient Town**. Xiasi Ancient Town is China's 4A rate Tourist Attractions & Guizhou Provincial Scenic Area. Majority ethnic minorities such as Miao and Mulao are living here, this town also called as "Little Shanghai". Then visit **Kaili National Culture Palace**, it is an exhibition hall for the cultural and ethnic customs of the minority groups in Kaili. Inside exhibition hall, the costumes and handicrafts of various ethnic minorities were exhibited. **Langde Miao Village (Compulsory Tour)** is one of the key villages in the eastern line of ethnic customs in Guizhou Province. It is the first folk customs village in China, where a welcome ceremony will be held.

Day 3 Kaili / Anshun (B/L/D)

After breakfast, visit **Yunfeng Tunbao (Including buggy car & Di Xi Show) (Compulsory Tour)**, Yunfeng Tunbao is located in Qianqiao Town, Xixiu District, 15 km east of Anshun City, Guizhou Province. It is home to more than 40 well-preserved Ming Dynasty era Tunbao Villages, which constitute the Tunbao Cultural Village, has been listed in Guinness World Record. Next proceed to **Confucian Temple**. This temple was built in the year 1394. After repeated restorations, the existing stone sculptures were relics of the Ming Dynasty, and the rest were built in the Qing Dynasty or near modern times. The Temple of Literature covers an area of 8,750 square meters.

Day 4 Anshun /Wanguoshu/ Zhenning (B/L/D)

After breakfast, visit **Huangguoshu Scenic Area (including scenic green car) (Compulsory Tour)**. The Huangguoshu Scenic Area has been rated as the world's largest waterfall group by the Great World Guinness Headquarters and has been listed in the world's Guinness record. The scenic area is centered on the Huangguoshu Waterfall. **Dou Po Tang Waterfall** is located 1 km upstream of Huangguoshu Waterfall. The top of the waterfall is 105 meters wide and 21 meters high. It is the widest waterfall in the Huangguoshu Waterfall Group.

The **Tianxingqiao Scenic Area** is located 7 kilometers downstream of the Huangguoshu Waterfall. It is a beautiful combination of stone, tree and water. Then visit After breakfast, visit **Zhijin Cave (Compulsory Tour)**, a karst cave in Guizhou Province, China, with a length of 13.5 kilometers and an area of 700,000 square meters. Originally called the Daji Cave, it was discovered in 1980 by the Zhijin County Tourism Resources Exploration Team.

Day 5 Zhenning / Guiyang (B/L/D)

After breakfast, visit **Guizhou Time Town**. Guizhou Time Town is a leisure tourism real estate project integrating tourism, vacation, leisure, accommodation and entertainment. It is the first leisure tourism theme commercial district based on cultural heritage in Guiyang. Later visit **Huaxi Wetland Park**, the first national urban wetland park in Guizhou Province, with an average elevation of 1140m and an average annual temperature of 14.9 °C. There is no cold in winter, no heat in summer, mild and humid climate, and fresh and pleasant air. It has the reputation of ecological "big oxygen bar" and natural "large air conditioner".

Day 6 Guiyang / Guangzhou (B/L/D)

After breakfast, visit the **Qianling Park**. Qianling Park is one of the main scenic spots in Guiyang, located in the northwest of Guiyang's main city. Covering an area of more than 426 hectares, it is an urban park in China. **Hongfu Temple** was founded in 1672 and was built by monk Chisong. **The Colorful Guizhou Cultural and Creative Park** is Guizhou's first cultural and creative park to promote the Guizhou's cultural advantages and characteristics. Later take high speed rail return to Guangzhou. Once arrive in Guangzhou, dinner at local restaurant & transfer to hotel for rest.

Day 7 Guangzhou / Kuala Lumpur (B/L)

After breakfast, visit **Five Goats Statue** in Yuexiu Park in Guangzhou. This statue was created based on the legend of Guangzhou Five Goats, it was built in 1959. The statue is 11 meters high and has a volume of 53 cubic meters. It is carved from 130 granite pieces. Then visit **ShangXiajiu Street**, one of the 3 traditional thriving commercial center of Guangzhou. After lunch, proceed to the airport for flight back to Kuala Lumpur.

Compulsory Tour (Must agree before register) RMB 500/pax
Zhijin Cave Scenic Area + Huangguoshu Scenic Area + Langde Miao Village

Optional Tour RMB 298/pax
Qingyan Ancient Town + Colorful Guizhou minority sing and dance show

Our package:
Airport tax, Fuel Tax, Guide & Driver Tipping, Hotel, Visas,
Airport Transfer (Seremban area & Branch office), Meals, Entrance Fee,
Exclude: Travel Insurance

The above itinerary is for reference only & is subject to change without prior notice

Seremban HQ:

No. 76, 1st Floor, Jalan Yam Tuan, 70000,
Seremban, N.Sembilan, Malaysia.

☎ 06-7635 514 ☎ 06-763 6933

Selangor Branch:

31-2, Jalan SP 2/2, Taman Serdang Perdana,
43300 Seri Kembangan, Selangor

☎ 03-8948 8989 ☎ 03-8948 6661

Kepong Branch:

56-1, Jalan Metro Perdana Barat 2,
Taman Usahawan, 52100 Kepong Utama, KL

☎ 03-6251 1605 ☎ 03-6242 3699

Klang Branch:

39-1, Lorong Batu Nilam 3A, Bandar Bukit Tinggi,
41200, Klang, Selangor.

☎ 03-3319 2989 ☎ 03-3319 0989